
  

English: 
This electronically controlled automatic sewing machine for rollpadding of 
lapels of jackets and coats combines high quality with high efficiency(daily 
between 600 and 1050 jackets). The KA-ED meets highest quality requirements: 
Lapels(up to 65 cm) rollpadded on this machine have a perfect shape and are 
absolutely free of twist and pucker. This means high stability of shape and very 
soft wear comfort. Moreover the KA-ED is very easy to operate since the 
individual lapel shape is contoured automatically.  
 
 
 

中 文： 
这种电子控制的自动撬缝机用于撬缝西服或大衣的驳头毛衬，它同时满
足高效率（每天生产 600 到 1050 件西服）和高品质。KA－ED 机满足
高品质的要求：利用这台机器进行驳头衬（衬可长达 65 厘米）撬缝时，
可形成高品质的撬缝线迹和毛衬卷型，而且没有丝毫扭曲和皱褶。这意
味着可以得到稳固的胸衬定型和柔软的胸衬感觉。此外，KA－ED 机属
于自动设备整个工序是机器自动完成的。 
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Single thread rollpadding machine 
单线驳头撬缝机 

 


